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Zápis z jednání obcí a vodárenské společnosti Jičín konaného  
dne 9. 3. 2022 od 9.30 hodin na OU v Cerekvici nad Bystřicí 

 
Přítomni:     
Za obec Cerekvice nad Bystřicí: p. Milan Tobolka, Ing. Zdeněk Elfmark 
Za obec Boháňka:    p. Milan Heligr 
Za obec Jeřice:    p. Miroslav Rygl 
Za obec Rašín:    p. Renáta Kučerová 
Za VOS Jičín:    p. Ing. Richard Smutný – ředitel 
      p. Ing. Lucie Vašková 

 
 
Zapisovatel: p. Milan Tobolka 

 
Program: 1. Kvalita pitné vody z veřejného vodovodu 
   2. Posílení vodojemu v katastru Třebovětice pro připojené obce 
   3. Různé 
 

1) Kvalita pitné vody z veřejného vodovodu 
Na základě stížností obyvatel na kvalitu vody z úpravny vody z Březovic – 
zejména chuť a tvrdost bylo svoláno dnešní jednání.  
Přítomní seznámení starostou obce Cerekvice nad Bystřicí s problematikou 
dodávky „nové“ vody a řešením v zastupitelstvu obce. Provedeny laboratorní 
rozbory akreditovanými laboratořemi v září 2021 a v prosinci 2021 s výsledkem, 
že voda splňuje hygienické limity, zejména se rapidně snížily limity u dusičňanů a 
železa. 
Dle sdělení paní Ing. Vaškové je od října 2021 voda z úpravny v Březovicích 
míchána s původní vodou z „Bahen“ v Třebověticích v poměru cca 2:1. Voda je 
nyní tedy chuťově lepší a tvrdost vody se také částečně snížila. 
Dle sdělení starosty obce Boháňka byly vzneseny u nich v obci také stížnosti 
obyvatel na kvalitu vody a dokonce vznikla i petice občanů. Nyní po zavedení 
míchání pitné vody z obou zdrojů dle jeho názoru došlo také ke zlepšení chuti a 
tvrdosti vody. Dotaz na další vývoj – zvýšení přimíchávání vody na poměr 1:1. 
Odpověď Ing. Smutný – zatím zůstane ponecháno v tomto provozu. Nad rámec je 
řešena i kapacita zdrojů možností propojení úpravny vody v Libonicích s úpravnou 
vody v Březovicích a dál až do obcí Cerekvice, Boháňka a Jeřice. 
Ing. Vašková – voda je pravidelně rozborována (naposledy nyní v březnu odběr 
v prodejně COOP v Třebověticích) a rozbory jsou zveřejněny na webových 
stránkách VOS Jičín. 
Pan Rýgl, zástupce obce Jeřice – byli zvyklí na dva zdroje, ale bohužel z důvodu 
kvality jejich zdroje musel být tento odstaven a nyní běží celá obec ze 
společného vodojemu z Třebovětic. I zde byly stížnosti na kvalitu vody.  
Pan Tobolka – dotaz, zda VOS plánuje doplnění technologie úpravny vody o 
zařízení pro snižování tvrdosti vody – odpověď Ing. Smutný a Ing. Vašková – 
protože je nyní voda dle laboratorních rozborů na spodní hranici doporučeného 
limitu pro tvrdost vody u pitné vody a proto by bylo další snižování tvrdosti vody 
proti dodržení kvality vody. 
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2) Posílení vodojemu v katastru Třebovětice pro připojené obce – Cerekvice nad 

Bystřicí, Boháňka, Jeřice a výhledově i obec Rašín. 
Ing. Smutný seznámil přítomné s plánovaným navýšením počtu odběratelů vody 
v jednotlivých obcích – Cerekvice nad Bystřicí 200 obyvatel, Jeřice druhá 
polovina obce + 30 obyvatel a Rašín 99 obyvatel. Dle těchto podkladů bylo 
společností IKKO Hradec Králové vypočítáno, že je nutné stávající vodojem o 
kapacitě 160 m3 navýšit na 280 m3, tedy celkové navýšení kapacity o 120 m3. 
Přítomným byl předán prvotní propočet nákladů na posílení vodojemu s podílem 
jednotlivých obcí na investici. 
Paní Kučerová, starostka obce Rašín se dotazovala na případnou povinnost 
připojení obyvatel na veřejný vodovod a potřebu vyžádání jejich souhlasu. 
Pan Rýgl, zástupce obce Jeřice – zastupitelstvo obce již projednalo posílení 
vodojemu a nad rámec i připojení vodovodu do Dolních Černůtek a schválilo tento 
záměr. 
Ing. Smutný – nyní je potřeba aby jednotlivá zastupitelstva zainteresovaných obcí 
projednala, zda souhlasí nebo nesouhlasí s realizací spojenou se 
spolufinancováním stavby v poměrech dle předložené tabulky. Následně po 
projednání se dle výsledku musí řešit způsob realizace a financování. Termín 
vyjádření do 30. 4. 2022. 
 

3) Různé 
 
 
Podpisy: 
 


